
Zápis ze skupiny komunitního plánování Duševní zdraví  11. 1. 2023 

 

Přítomni: Paní Herčíková, Horáková, Bečvářová, Krnáčová  

Host p. Niedermertlová, Hvojníková, p. Vrabec- sdružení Tulipán 

Omluveni: p. Marešová, Havlíčková   

 

Paní Hvojníková informovala o přestěhování oddělení  z Uranu na Nový magistrát  (3.patro č- 318). 

Sdělila, že probíhá aktualizace  dotačních pravidel města s ohledem na probíhající IP projekty (aby se 

žadateli mohly stát  služby zařazené do projektu). Příjem žádostí  o dotace města bude probíhat  

v dubnu. Individuální dotace je vyčleněno 6 milionů korun, na Fond zdraví a prevence 1 milion korun.  

Na skupině proběhlo hodnoceno plnění opatření stanovených v minulém období. 

K Opatřením č. 19.0 multidisciplinární spolupráce:    

Multidisciplinární spolupráce  se službami pro  osoby ohrožené  sociálním vyloučením. Navázání 

multidisciplinární spolupráce se službami pro osoby  se závislostí  

 Jedná se o témata  aktuální i napříč jinými pracovními skupinami, kterých se někteří členové skupiny 

účastní (skupina SMI, adiktologická skupina). Narůstá počet osob, které mají kumulovaných více 

problémů a nemají motivaci svoji situaci řešit. Jedná se někdy i o lidi mladších věkových skupin 

závislých na drogách, alkoholu po ochranných psychiatrických léčbách, pobytech ve vězení apod. 

Skupina se shodla, že služby by byly schopny se postarat o určitou část těchto klientů  za předpokladu 

adekvátního  personálního zajištění a vyhovujících prostor. Současně je ale nutné změnit cíle a 

přístupy služeb při práci s podobnou klientelou, která dlouhodobě nebo trvale nebude vykazovat 

pozitivní změnu. Kumulace  těchto osob do starobinců nebo chudobinců nepřijde skupině účelná. O 

tématu bude dále jednáno. 

 Navázání multidisciplinární spolupráce  se službami pracujícími  s cílovou skupinou děti a mládež. 

Jedná se o navázání spolupráce zejména při vytváření služeb pro děti ohrožené psychiatrickou 

diagnózou. Na březnové setkání se dostaví vedoucí  skupiny Děti a mládež paní Jírová abychom zjistili, 

jaké služby  pro děti  s psychiatrickými problémy v Liberci chybí, o jaké nejčastější potřeby se jedná 

(co nezajistí stávající sociální služby, OSPOD, přechodná pěstounská péče nebo dětská psychiatrie).  

Na čem bychom tedy mohli spolupracovat, případně  jaké služby by bylo dobré rozvíjet nebo 

iniciovat.   

Opatření 20 a 21 probereme příště.  

Další setkání se uskuteční 14.3. Protože  nebylo domluveno místo dalšího setkání prosím vás o 

návrhy, kde bychom se mohli potkat příště. Děkuji 

 

 

11. 1. 2024 Zapsala Jana Horáková  


